
Kokka kohti Suomea – Pirkanmaa

Kansainvälisistä osaajista kasvua ja kilpailukykyä 

kasvukeskuksiin

EnterGr8
KEHITÄ SELKOKIELEN TAITOJASI

ESIMIESTYÖSSÄ

Haluatko parantaa vuorovaikutusta työpaikalla? Miten 

perehdyttäminen sujuisi paremmin?

Entergr8 -hanke tarjoaa maksuttoman koulutustilaisuuden 

selkokielen käytöstä työpaikalla. Saat vinkkejä, miten voit 

kehittää omia viestintätaitojasi työntekijöiden kanssa.

Tule mukaan - järjestämme kaksi samansisältöistä tilaisuutta. 

Ilmoittaudu 11.3. klo 14-14.45 tilaisuuteen 

Ilmoittaudu 15.3. klo 14-14.45 tilaisuuteen

Kouluttajina toimivat: Leila Murtomäki / TAKK ja Anne-Mari 

Kaapu/ Spring House

https://link.webropolsurveys.com/EP/17D4929F1740F32F
https://link.webropolsurveys.com/EP/CD5CC5F5396040F8

